

致： 各傳媒機構
由： 學術自由學者聯盟
事項： 邀請採訪
日期： 2019年6月5日

「學術自由學者聯盟」由來自不同院校的六十名學者於2015年成立，旨在捍衛學術自由及團結學術界。

聯盟於上月委託香港大學民意研究計劃就「逃犯條例」修訂進行民意問卷調查。是次調查獲以下專業團體聯同組織及贊助：精算思政、良心理政、民主進步會計師、本草匡時、思言財雋、進步教師聯盟與及 CoVision。

問卷調查分別於5月29—31日及6月3日進行，錄得1002位18歲或以上操粵語的香港居民的回答。調查結果將於2019年6月6日發佈。

現誠邀傳媒朋友出席採訪，詳情如下：

日期： 2019年6月6日(星期四)
時間： 下午三時至四時
地點： 香港教育專業人員協會，九龍旺角山東街51號中僑商業大廈7樓
(港鐵旺角站E2出口)

主持： 成名博士 香港科技大學社會科學學部副教授
陳家洛博士 香港浸會大學政治及國際關係學系副教授
丘祖淇博士 香港浸會大學計算機科學系講師

出席人士： Cherry Wong 「民主進步會計師」代表
Sarah Wong 「民主進步會計師」代表

如有查詢，請電6323 1143與成名博士聯絡。

To: Mass media
Fr: Scholars' Alliance for Academic Freedom
Issue: Invitation to press conference
Date: 5th June 2019

Public Opinion Poll on the “Fugitive Offenders Ordinance” Amendment

The Scholars' Alliance for Academic Freedom (SAAF) was formed in 2015 by 60 academics from various tertiary institutes in Hong Kong. The aim of the Alliance is to defend academic freedom and to sustain solidarity in the academic community.

Last month, the SAAF commissioned the Public Opinion Programme of the University of Hong Kong to conduct an opinion survey on the “Fugitive Offenders Ordinance” Amendment. The survey was co-organized and co-sponsored by the following professional groups: Act Voice, HK Psychologists Concern, Democratic Action Accountants, CM Doctors Cure, Financier Conscience, Progressive Teachers' Alliance and CoVision.

The opinion survey was conducted on May 29-31 and June 3 respectively, successfully interviewing 1002 Cantonese-speaking Hong Kong residents who were 18 or over. The survey results will be released on June 6, 2019.

Members of the media are cordially invited to attend the press conference on this occasion. Details of the press conference are as follows:

Date: 6 June 2019 (Thursday)

Time: 3pm-4pm

Venue: Hong Kong Professional Teachers' Union, 7/F., Chung Kiu Commercial Building, 51 Shantung Street, Mong Kok, Kowloon

Presenters: Dr. Ming SING, Associate Professor, Division of Social Science, The Hong Kong University of Science and Technology

Dr. Kenneth CHAN, Associate Professor, Department of Government and International Studies, Hong Kong Baptist University

Dr. Joe YAU, Lecturer, Department of Computer Science, Hong Kong Baptist University

Attendees: Cherry WONG, representative, Democratic Action Accountants
Sarah WONG, representative, Democratic Action Accountants

In case of inquiry, please contact Dr. Sing Ming at 6323 1143.
